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Protokół  Nr X/19 

 

z X sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego odbytej w dniu 30 sierpnia 2019 

r. w Powiatowym Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Zduńskiej Woli,                                          

w godz. od 10:00 – 15.00. 

 

Skład rady: 

1. Chwiałkowska Katarzyna  

2. Filipowski Tomasz Bonifacy  

3. Iwaniuk Hanna Elżbieta  

4. Łabędzki Marcin  

5. Mazurkiewicz Dawid Krzysztof  

6. Mielczarek-Sójka Ewa  

7. Nowak Krzysztof Jan  

8. Piotrowski Zbigniew  

9. Półgrabia Tomasz Czesław 

10. Rychlik Wojciech Marek  

11. Szuster Stanisław 

12. Warchlewski Piotr Dariusz 

13. Włodarczyk Grzegorz 

14. Ziółkowska Jadwiga Anna  

15. Ziółkowski Tomasz Jacek  

16. Paweł Mataśka 

17. Joanna Pawłowska  

18. Andrzej Dutkiewicz 

19. Romuald Solarek 

 

 

Nieobecni: 

Romuald Solarek 

Andrzej Dutkiewicz 

 

Punkt 1 

Otwarcie X sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego                                                                 
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i stwierdzenie prawomocności obrad przez Przewodniczącego Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

 

Otwarcia X sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego dokonał 

Przewodniczący Rady Powiatu Zduńskowolskiego, witając radnych i przybyłych gości. 

Stwierdził również że, na sali jest obecnych 16 Radnych (na faktyczny stan 19) wobec 

czego wszystkie podjęte na sesji uchwały będą prawomocne i obowiązujące. 

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad.  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie X sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

4. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od 

ostatniej sesji. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Sprawozdanie niezależnego biegłego rewidenta z badania rocznego  

sprawozdania finansowego Łódzkiej Agencji Rozwoju Regionalnego S.A. w 

Łodzi za rok obrotowy od 01.01.2018 r. do 31.12.2018 r.   

7. Raport i Opinia z badania rocznego sprawozdania finansowego za rok obrotowy 

2018 Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp. o.o. w Zduńskiej Woli wraz                 

z wynikiem finansowym oraz Sprawozdanie Rady Nadzorczej 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Zduńskiej Woli.  

8. Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie nadzoru wodnego                            

w Zduńskiej Woli, Poddębicach, Łodzi, Sieradzu i Łasku na obszarze Powiatu 

Zduńskowolskiego za 2018 r.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego na kandydata do Powiatowej Społecznej Rady do Spraw 

Osób Niepełnosprawnych przy Staroście Zduńskowolskim.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych i szkół specjalnych mających siedzibę na obszarze 

Powiatu Zduńskowolskiego, od 1 września 2019 r.   
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11. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

trzyletniego I Liceum Ogólnokształcącego im. Kazimierza Wielkiego w Zduńskiej 

Woli w czteroletnie I Liceum Ogólnokształcące im. Kazimierza Wielkiego                       

w Zduńskiej Woli – ED.68.2019.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego im. Jana Pawła II 

w Zduńskiej Woli w czteroletnie II Liceum Ogólnokształcące im. Jana Pawła 

II w Zduńskiej Woli - ED.69.2019 .  

13. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego III Liceum Ogólnokształcącego w Zduńskiej Woli 

w czteroletnie III Liceum Ogólnokształcące w Zduńskiej Woli - ED.70.2019.    

14.  Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego w Wojsławicach                  

w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w Wojsławicach- ED.71.2019.   

15. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 1 w Zduńskiej Woli                                             

w pięcioletnie Technikum nr 1 w Zduńskiej Woli - ED.72.2019.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 2 w Zduńskiej Woli                                    

w pięcioletnie Technikum nr 2 w Zduńskiej Woli - ED.73.2019.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 3 w Zduńskiej Woli                                      

w pięcioletnie Technikum nr 3 w Zduńskiej Woli - ED.74.2019. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum w Wojsławicach w pięcioletnie 

Technikum w Wojsławicach - ED.75.2019. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych                          

w Zduńskiej Woli w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych                          

w Zduńskiej Woli - ED.76.2019. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych 

Zduńskiej Woli w czteroletnie II Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych                           

w Zduńskiej Woli - ED.77.2019. 

21. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwalę nr XXXVIII/92/09 Rady Powiatu 
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Zduńskowolskiego z dnia 25 września 2009 r.  sprawie zasad rozliczania  

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których 

ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego oraz 

zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze i zasad 

zwalniania od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych prowadzonych 

bezpośrednio z uczniami lub wychowankami albo na ich rzecz, nauczycieli 

zatrudnionych w pełnym wymiarze zajęć oraz tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta 

Nauczyciela, w tym również nauczycieli szkół zaocznych, nauczycieli 

realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o 

różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin, pedagogów, 

psychologów, logopedów oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin 

poszczególnych zajęć  w kształceniu zaocznym w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Zduńskowolski - ED.78.2019.  

22. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez powiat zduńskowolski.  

23. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad wnoszenia obywatelskich 

inicjatyw uchwałodawczych. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Powiatem 

Zduńskowolskim a ONECARGO Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

25. Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/21/18 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2019–

2040 - FK.16/19.   

26. Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/22/18 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2019 – FK.17/19.   

27. Interpelacje i zapytania Radnych. 

28. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

29. Sprawy różne. 

30. Zakończenie X sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.   

 

Starosta Hanna Iwaniuk złożyła wniosek o zmianę porządku obrad tj. zdjęcie punktu 

24 pn; „Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Powiatem 
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Zduńskowolskim a ONECARGO Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością”. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że zdjęcie punktu budzi niepokój, zapytał: 

1/ czy będzie sesja nadzwyczajna, 

2/ czy to nie opóźni pracy nad wnioskiem o utworzenie portu w Karsznicach.  

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że obie strony robią wszystko by to 

porozumienie powstało. Jeżeli będzie taka potrzeba to zostanie zwołana sesja 

nadzwyczajna. 

Radny Paweł Mataśka zapytał co stanęło na przeszkodzie by to porozumienie 

podpisać.  

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że na podpisanie porozumienia potrzebna 

jest zgoda rady. Wypracowanie stanowiska wymaga obecności stron. Odbyła się 

telekonferencja, kolejne spotkanie umówione jest na kolejny poniedziałek.  

Radny Tomasz Półgrabia stwierdził, że dobrze by było gdyby osoby z  Onecargo 

zaprosić na sesję, by uzyskać więcej informacji w temacie tej inwestycji.  

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że Prezes spółki Onecargo Pani Alicja Chyła 

będzie gościem na Forum Gospodarczym, będzie uczestniczyła w jednym z paneli. 

Będzie okazja do rozmowy. Jeżeli będzie taka potrzeba i taka możliwość zaproszenie 

zostanie przekazane.  

Radny Dawid Mazurkiewicz - jeżeli do następnej sesji porozumienie nie zostanie 

podpisane – (w imieniu Klubu PiS) poprosił, by zaprosić przedstawicieli firmy 

Onecargo, jeżeli nie to osobiście zaprosi przedstawicieli PKP i pełnomocnika, który 

jest za to odpowiedzialny,  by dowiedzieć się dlaczego tak długo trwają negocjacje.   

Starosta Hanna Iwaniuk stwierdziła, że nie ma wątpliwości, że ten port ma powstać, 

jest robione wszystko by porozumienie zostało podpisane. Każda ze stron spogląda 

na porozumienie w określonym celu: spółka ma spojrzenie biznesowe, powiat wydaje 

środki publiczne. Praca trwa nad zapisami by zadowoliły obie ze stron.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie wniosku:  

Głosowanie: 

Rada Powiatu (13 głosami za, 2 wstrzymujące się, 1 nie głosował) przyjęła wniosek                   

o zdjęcie pkt 24 z porządku obrad.   
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Stanisław Szuster – Nie głosował 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Wstrzymał się  

Paweł Mataśka – Wstrzymał się  

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Katarzyna Chwiałkowska -Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Tomasz Filipowski- Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie porządku obrad 

po zmianach. 

Głosowanie: 

Rada Powiatu  (14 głosami za, 2 wstrzymujące się) przyjęła porządek obrad. 

Stanisław Szuster –Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Wstrzymał się  

Paweł Mataśka – Wstrzymał się  

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Katarzyna Chwiałkowska -Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 
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Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Tomasz Filipowski- Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie X sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego                            

i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IX sesji VI kadencji Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

4. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od 

ostatniej sesji. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Sprawozdanie niezależnego biegłego rewidenta z badania rocznego  

sprawozdania finansowego Łódzkiej Agencji Rozwoju Regionalnego 

S.A. w Łodzi za rok obrotowy od 01.01.2018 r. do 31.12.2018 r.   

7. Raport i Opinia z badania rocznego sprawozdania finansowego za rok 

obrotowy 2018 Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp. o.o. w 

Zduńskiej Woli wraz z wynikiem finansowym oraz Sprawozdanie Rady 

Nadzorczej Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w 

Zduńskiej Woli.  

8. Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie nadzoru wodnego                            

w Zduńskiej Woli, Poddębicach, Łodzi, Sieradzu i Łasku na obszarze 

Powiatu Zduńskowolskiego za 2018 r.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego na kandydata do Powiatowej Społecznej Rady do 

Spraw Osób Niepełnosprawnych przy Staroście Zduńskowolskim.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych i szkół specjalnych mających siedzibę na obszarze 

Powiatu Zduńskowolskiego, od 1 września 2019 r.   

11. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego I Liceum Ogólnokształcącego im. 

Kazimierza Wielkiego w Zduńskiej Woli w czteroletnie I Liceum 

Ogólnokształcące im. Kazimierza Wielkiego w Zduńskiej Woli – 
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ED.68.2019.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego im. Jana 

Pawła II w Zduńskiej Woli w czteroletnie II Liceum Ogólnokształcące im. 

Jana Pawła II w Zduńskiej Woli - ED.69.2019 .  

13. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego III Liceum Ogólnokształcącego w 

Zduńskiej Woli w czteroletnie III Liceum Ogólnokształcące w Zduńskiej 

Woli - ED.70.2019.    

14. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego w 

Wojsławicach  w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w Wojsławicach- 

ED.71.2019.   

15. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 1 w Zduńskiej Woli                                             

w pięcioletnie Technikum nr 1 w Zduńskiej Woli - ED.72.2019.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 2 w Zduńskiej Woli                                    

w pięcioletnie Technikum nr 2 w Zduńskiej Woli - ED.73.2019.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 3 w Zduńskiej Woli                                      

w pięcioletnie Technikum nr 3 w Zduńskiej Woli - ED.74.2019. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum w Wojsławicach w 

pięcioletnie 

Technikum w Wojsławicach - ED.75.2019. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych w Zduńskiej Woli w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla 

Dorosłych w Zduńskiej Woli - ED.76.2019. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych Zduńskiej Woli w czteroletnie II Liceum Ogólnokształcące dla 

Dorosłych  w Zduńskiej Woli - ED.77.2019. 

21. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwalę nr XXXVIII/92/09 Rady Powiatu 
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Zduńskowolskiego z dnia 25 września 2009 r.  sprawie zasad rozliczania  

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla 

których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku 

szkolnego oraz zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 

powierzono stanowisko kierownicze i zasad 

zwalniania od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 

prowadzonych bezpośrednio z uczniami lub wychowankami albo na ich 

rzecz, nauczycieli zatrudnionych w pełnym wymiarze zajęć oraz 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela, w tym 

również nauczycieli szkół zaocznych, nauczycieli realizujących w 

ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym 

tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin, pedagogów, 

psychologów, logopedów oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin 

poszczególnych zajęć w kształceniu zaocznym w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Zduńskowolski - ED.78.2019.  

22. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez powiat zduńskowolski.  

23. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad wnoszenia 

obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych. 

24. Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/21/18 w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2019–2040 - FK.16/19.   

25. Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/22/18 w sprawie 

uchwalenia budżetu na rok 2019 – FK.17/19.   

26. Interpelacje i zapytania Radnych. 

27. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

28. Sprawy różne. 

29. Zakończenie X sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.   

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z IX sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 
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Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie protokołu.  

Głosowanie: 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 16 głosów za) przyjęła protokół z IX sesji Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego. 

Stanisław Szuster –Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Paweł Mataśka – Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Katarzyna Chwiałkowska -Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Tomasz Filipowski- Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

 

Punkt 4 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła informację międzysesyjną:                                                            

„Na IX sesji Rada Powiatu podjęła 14 uchwał. Uchwały wykonywane są zgodnie 

z ich postanowieniami.  

Od ostatniej sesji odbyło się 10 posiedzeń Zarządu Powiatu. Przedmiotem 

obrad Zarządu były sprawy z zakresu bieżącego kierowania Powiatem,  jak                                      

i wypracowanie spraw będących przedmiotem obrad Wysokiej Rady.  

Inwestycje 

Rozwój infrastruktury lekkoatletycznej wraz z budową systemu nawadniania boisk do 
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piłki nożnej na terenie PMOS w Zduńskiej Woli 

 

1 lipca dokonano odbioru częściowego w zakresie etapu II inwestycji. Wykonane 

zostały: dokończenie prac w zakresie bieżni, rowu z wodą, skoczni do skoku w dal i 

trójskoku, rzutni do pchnięcia kulą (mączka i murawa), rzutni do rzutu oszczepem, 

skoczni do skoku wzwyż, wykonanie studni głębinowej wraz z rozruchem instalacji 

zraszania, dokończenie prac w zakresie instalacji elektrycznej. Wartość 

zrealizowanych robót to półtora miliona złotych, z czego ponad 700 tysięcy stanowi 

dofinansowanie z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej.  

 

Aktywna Dolina Rzeki Warty  

Trwa procedura odbiorowa etapu IV inwestycji polegającego na: 

- budowie infrastruktury ciągu pieszo – rowerowego na odcinku od miejscowości Piaski 

do miejscowości Strońsko wraz z budową infrastruktury Miejsca Odpoczynku 

Rowerzystów nr 7 w Strońsko i 8 w Zapolicach; 

- budowie infrastruktury ciągu pieszo – rowerowego na odcinku ul. Piwna – ul. 

Paprocka w Zduńskiej Woli; 

- wykonaniu oznakowania szlaku turystycznego rowerowego i pieszego wraz z 

oznakowaniem obiektów i atrakcji turystycznych. 

 

Przedsiębiorczy Powiat Zduńskowolski 

Trwają prace nad organizacją IV Regionalnego Forum Gospodarczego w Powiecie 

Zduńskowolskim, które odbędzie się w dniach 13.09.2019-15.09.2019 r.  

1. Pierwszy dzień to IV Regionalne Forum Gospodarcze w tym roku odbywać się 

będzie  w Filii Miejskiego Domu Kultury  przy ul. 1 Maja 5 -7, os. Karsznice,  w 

Zduńskiej Woli,  

2. Drugi dzień to wyjazdy studyjne do firm z terenu powiatu zduńskowolskiego,  

3. Trzeciego dnia na terenie Powiatowego Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego 

odbywać się będzie Wystawa Rolno- Przemysłowa.  

Obecnie trwa kampania promocyjno-informacyjna ww. wydarzenia, obejmująca m.in. 

kampanie bilbordową, kampanię w mediach społecznościowych, kampanię w radiu, 

emisję materiałów promocyjnych tj. folderów, ulotek itp.  

        

Zamówienia publiczne 

1. W dniu 16.07.2019r. odbyło się otwarcie ofert w przetargu nieograniczony pn. 
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„Utworzenie baz danych BDOT i GESUT, digitalizacji materiałów zasobu PZGiK 

wraz z utworzeniem rejestrów przestrzennych dokumentów źródłowych (RPDŹ) 

oraz wykonania modernizacji i aktualizacji baz danych ewidencji gruntów i 

budynków (EGiB) dla Powiatu Zduńskowolskiego”. Zamawiający na wykonanie ww. 

zadania przeznaczył kwotę w wysokości 1 776 316,80  zł  brutto (słownie: jeden 

milion siedemset siedemdziesiąt sześć tysięcy trzysta szesnaście złotych 80/100).  

W terminie została złożone następujące oferty:  

Na Część I – Opracowanie kompleksowe Gmina Zapolice baza BDOT 500. 

Harmonizacja baz danych BDOT500, GESUT i EGiB wpłynęły następujące oferty:  

Przedsiębiorstwo Geodezyjno – Kartograficzne Vertical Sp. z o.o. z Żor na kwotę 

141 450,00 zł; 

Geokart – International Sp. z o.o. z Rzeszowa na kwotę 138 990,00 zł 

 

Część II – Opracowanie kompleksowe Gmina i Miasto Szadek -  baz BDOT 500, 

GESUT - (z wyłączeniem części wiejskiej – jednostki  ewidencyjnej 101902_5). 

Harmonizacja baz danych BDOT500, GESUT i EgiB wpłynęły następujące oferty:  

Geotechnologies Wiesław Szymkiewicz ze Stargardu na kwotę 367 893,00; 

Przedsiębiorstwo Geodezyjno – Kartograficzne Vertical Sp. z o.o. z Żor na kwotę 

261 990,00 zł; 

Geokart – International Sp. z o.o. z Rzeszowa na kwotę  264 450,00 zł; 

Okręgowe Przedsiębiorstwo Geodezyjno – Kartograficzne Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z Olsztyna na kwotę 560 880,00 zł.  

Część III – Opracowanie kompleksowe Gmina Zduńska Wola - baz BDOT 500 i 

GESUT. Harmonizacja bazy danych BDOT500, GESUT i EgiB  wpłynęły 

następujące oferty:  

Geokart – International Sp. z o.o. z Rzeszowa na kwotę 344 400,00 zł; 

Okręgowe Przedsiębiorstwo Geodezyjno – Kartograficzne Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z Olsztyna na kwotę 682 650,00 zł. 

Część IV – Opracowanie kompleksowe dla obrębów 14 i 15 Miasta Zduńska Wola -  

BDOT 500 GESUT  Harmonizacja baz danych mapy zasadniczej dla terenu całego 

Miasta Zduńska Wola  wpłynęła tylko jedna oferta złożona przez:   

Geokart – International Sp. z o.o. z Rzeszowa na kwotę  71 340,00 zł. 

Część V – Wykonanie digitalizacji materiałów zasobu PZGiK wraz z utworzeniem 

rejestrów przestrzennych dokumentów źródłowych (RPDŹ) zgodnie z wykazem 

operatów technicznych do zeskanowania – 2000 szt.  wpłynęła tylko jedna oferta 
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złożona przez: Konsorcjum firm: CADExpert Sp. z o.o. z Łodzi – Lider Konsorcjum  

Przedsiębiorstwo Geodezyjno – Kartograficzne VERTICAL Sp. z o.o. z Żor – partner 

Konsorcjum  

INVAR S.A. z Sieradza – partner Konsorcjum na kwotę   99 630,00 zł.  

 

Część VI – Wykonanie modernizacji i aktualizacji baz danych ewidencji gruntów i 

budynków (EgiB),  EgiB – dwa zadania; Obręb Gajewniki – gm. Zduńska Wola 

Obręb Pratków – gm. Zduńska Wola wpłynęła tylko jedna oferta złożona przez: 

Geotechnologies Wiesław Szymkiewicz ze Stargardu na kwotę 384 252,00 zł. 

Obecnie trwa procedura wyboru wykonawców.  

Zamówienie realizowane jest w ramach projektu pn. „e-Powiat 

Zduńskowolski”, który jest współfinansowany ze środków Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2014-2020. 

2. W dniu 12.08.2019r. Został ogłoszony przetarg nieograniczony pn. „Budowa sieci 

teleinformatycznej pomiędzy budynkami Starostwa Powiatowego w Zduńskiej Woli 

zlokalizowanymi na ul. Złotnickiego 25, Królewskiej 10 i Żeromskiego 10A wraz z 

przebudową serwerowni i rozbudową sieci teledacyjnej w budynku na ul. 

Królewskiej 10”. Termin składania ofert został wyznaczony na dzień 29.08.2019r.  

Zamówienie realizowane jest w ramach projektu pn. „e-Powiat 

Zduńskowolski”, który jest współfinansowany ze środków Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2014-2020. 

3. Został ogłoszony przetarg nieograniczony poniżej 30 tys. euro na realizację 

zamówienia pn. „Kompleksowa usługa organizacji pikniku promującego projekt 

„Aktywna Dolina Rzeki Warty” w ramach projektu „Aktywna Dolina Rzeki Warty”. 

Termin składania ofert został wyznaczony na dzień 29.08.2019r.  

4. Zostało rozstrzygnięty nieograniczony poniżej 30 tys. euro pn. „Dostawa sprzętu 

sportowego w postaci rowerów z osprzętem i kijków nordic walking” w ramach 

projektu „Aktywna Dolina Rzeki Warty” i jako najkorzystniejszą ofertę wybrano ofertę 

złożoną przez: P.H.U. ONBEST Janina Florkiewicz z  Terespola.  Wartość oferty 

wynosi 30 890,00 zł brutto. W ramach realizacji zamówienia Wykonawca dostarczy 

sprzęt sportowy w postaci rowerów, fotelików rowerowych dla dzieci i kijków nordic 

walking.  
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Wydział Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości Starostwa 

Powiatowego  w Zduńskiej Woli przedstawia informację dotyczącą podejmowanych 

działań międzysesyjnych przez jednostki obejmujący okres od ostatniej sesji Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego.  

Domy Pomocy Społecznej i  Środowiskowe Domy Samopomocy znajdujące się 

na terenie naszego powiatu w okresie międzysesyjnym realizowały swoje zadania 

statutowe, w tym: wycieczki, pikniki, spotkania integracyjne, konkursy. 

POWIATOWE CENTRUM POMOCY RODZINIE W ZDUŃSKIEJ WOLI 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli w okresie 

międzysesyjnym realizowało swoje zadania statutowe.  

1. 12.07.2019 r. - została podpisana umowa dotycząca wniosku nr 

WRR/000015/05/2019 w sprawie uczestnictwa jednostki samorządu terytorialnego w 

realizacji „Programu wyrównywania różnic między regionami III”. Pozytywnie 

rozpatrzono oraz dofinansowano ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych następujące umowy: 

I. Projekt, pn. „Zakup samochodu na potrzeby dzieci niepełnosprawnych w Fundacji 

AMI: 

- całkowita wartość projektu- 121 541,00 zł; 

- przyznana kwota dofinansowania- 80 000,00 zł; 

- przyznana kwota na obsługę realizacji projektu- 1 200,00 zł; 

II. Projekt pn. „Zakup samochodu do przewozu osób niepełnosprawnych dla Szkoły 

Podstawowej nr 9 z Oddziałami Integracyjnymi im Jana Pawła II w Zduńskiej Woli”. 

Projektodawca: Miasto Zduńska Wola. 

- całkowita wartość projektu- 145 000,00 zł; 

- przyznana kwota dofinansowania- 80 000,00 zł; 

- przyznana kwota na obsługę realizacji projektu- 1 200,00 zł. 

2. 21.07.2019 r.- odbył się II Niebieski Piknik pod hasłem „Kręci mnie bezpieczeństwo  
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w Zduńskiej Woli” zorganizowany z okazji 100-lecia Policji przez Komendanta 

Powiatowego Policji w Zduńskiej Woli oraz Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Zduńskiej Woli. 

3. W dniach 12-13.08.2019 r. Wojewódzki Urząd Pracy w Łodzi przeprowadził kontrolę 

w trakcie realizacji projektu „Rodzinka jest dobra na wszystko” realizowanego w 

ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2017-

2020 w zakresie realizacji rzeczowej zadań 

4. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli będzie realizowało rządowy 

program pn. „Dobry Start”. Dodatek w wysokości 300,00 zł. Będzie wypłacany za 

pośrednictwem Powiatowego Centrum dla dzieci z Pieczy Zastępczej. 

DOM DZIECKA W WOJSŁAWICACH. 

 

Dom Dziecka im. św. Maksymiliana Marii Kolbego w Wojsławicach w okresie 

międzysesyjnym realizował swoje zadania statutowe. W czasie wolnym od zajęć 

lekcyjnych wychowankowie przebywali na wypoczynku letnim: „Turnus Uśmiechu” w 

Wiśle, dwa turnusy dla dzieci i młodzieży w Rogowcu w Ośrodku Wawrzkowizna, na 

obozie karate w Tucholi, na koloniach letnich w Ustroniu Morskim, a także na obozie 

młodzieżowym w Oćwiece. Dla dzieci pozostających w placówce organizowane były 

wyjazdy do kina lub na baseny. 

POWIATOWY URZAD PRACY W ZDUŃSKIEJ WOLI 

W okresie od 24.06.2019 r. do 28.06.2019 r. Powiatowy Urząd Pracy w 

Zduńskiej Woli prowadził nabór wniosków pracodawców o sfinansowanie kosztów 

kształcenia ustawicznego z Krajowego Funduszu Szkoleniowego. 

 W dniu 26.06.2019 r. w Sali Informacji Zawodoznawczej w Powiatowym 

Urzędzie Pracy odbyło się odsiedzenie Powiatowej Rady Rynku Pracy. 

W dniu 27.06.2019 r. w Sali Informacji Zadowoznawczej w Powiatowym 

Urzędzie Pracy w Zduńskiej Woli odbyło się spotkanie rekrutacyjne z przedstawicielem 

firmy DHL w celu zatrudnienia pracowników magazynowych. 

W dniu 05.07.2019 r. został zmieniony wniosek o dofinansowanie projektu 

„aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w powiecie zduńskowolskim (IV)” 

w ramach POWER na okres 01.07.2018 r. - 31.12.2019r. W ramach projektu 
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planowane jest objęcie wsparciem 260 osób. Dla 181 osób zaplanowano 

zorganizowanie staży, dla 7 osób prace interwencyjne, wypłacenie 54 osobom 

jednorazowych środków na rozpoczęcie działalności gospodarczej oraz przyznanie 18 

osobom bon na zasiedlenie.  

 W dniu 10.07.2019 r. w Sali Informacji Zawodoznawczej  przy Powiatowym 

Urzędzie Pracy w Zduńskiej Woli odbyła się giełda pracy z pracodawcą z firmy MUSI 

Spółka z o.o., zainteresowanym przyjęciem 2 osób na stanowisko sprzątaczka oraz 2 

osób na stanowisko pracownik ochrony. 

 W dniu 16.07.2019 r. w Sali Informacji Zadowoznawczej w Powiatowym 

Urzędzie Pracy w Zduńskiej Woli odbyło się spotkanie rekrutacyjne z przedstawicielem 

firmy DHL w celu zatrudnienia pracowników magazynowych. 

 W dniu 22.07.2019 r. w Sali Informacji Zawodoznawczej przy Powiatowym 

Urzędzie Pracy w Zduńskiej Woli odbyła się giełda pracy z pracodawcą z firmy 

INSTALTECH Spółka Cywilna Frątczak Tomasz, Stachowiak Piotr, zainteresowanym 

przyjęciem na staż na stanowisko instalator systemów telewizji przemysłowej.  

W dniu 30.07.2019 r. został zmieniony wniosek o dofinansowanie projektu 

„aktywizacja osób po 29 roku życia pozostających bez pracy w powiecie 

zduńskowolskim (V)” w ramach RPO na okres 01.01.2019 r. - 31.12.2020 r. W ramach 

projektu planowane jest objęcie wsparciem 275 osób. Dla 199 osób zaplanowano 

zorganizowanie staży, dla 24 osób prace interwencyjne, wypłacenie 32 osobom 

jednorazowych środków na rozpoczęcie działalności gospodarczej oraz 

zrefundowanie kosztów wyposażenia/doposażenia 20 stanowisk pracy.  

 W okresie od 05.08.2019 r. do 14.08.2019 r. Powiatowy Urząd Pracy w 

Zduńskiej Woli prowadził nabór wniosków pracodawców o sfinansowanie kosztów 

kształcenia ustawicznego z Krajowego Funduszu Szkoleniowego. 

W dniu 13.08.2019 r. Sali Informacji Zawodoznawczej przy Powiatowym Urzędzie 

Pracy w Zduńskiej Woli odbyła się giełda pracy z pracodawcą z firmy ICETOM Tomasz 

Pietrzak .  

Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli informował o możliwości składania 

wniosków  o zorganizowanie stażu oraz prac interwencyjnych w ramach projektu 
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,,Aktywizacja osób po 29 roku życia pozostających bez pracy w powiecie 

zduńskowolskim (V) 

 Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli informował o możliwości składania 

wniosków  o przyznanie bonu na zasiedlenie w ramach projektu ,, Aktywizacja osób 

młodych pozostających bez pracy w powiecie zduńskowolskim (IV)  

ZDUŃSKOWOLSKI SZPITAL POWIATOWY W ZDUŃSKIEJ WOLI 

 

1.  Rozpoczęty remont budynku byłego oddziału chirurgicznego z 

przeznaczeniem na poradnie specjalistyczne: 

 I etap remontu : I-wsze piętro: remont łazienki-zakończony, malowanie 

pomieszczeń-zakończone. 

 Rozpoczęty II etap- remont parteru: łazienka, pomieszczenie z 

przeznaczeniem na rejestrację, 

 przygotowanie pomieszczeń pod nowy węzeł ciepłowniczy. 

2. Działania statutowe. 

Edukacja 

1. W dniach 28-30 czerwca br. odbył się X Międzynarodowy Festiwal Folklor 

Świata organizowany przez Powiatowe Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Zduńskiej Woli. Podczas festiwalu zaprezentowało się 13 zespołów tańca 

ludowego z Polski, Węgier i Ukrainy. 

2. Po przeprowadzonych konkursach Zarząd Powiatu Zduńskowolskiego 

podjął uchwały o powierzeniu stanowisk dyrektorów 4 placówek 

oświatowych podległych powiatowi na okres od 1 września 2019 r. do 31 

sierpnia 2024 r.: 

- pani Małgorzacie Cieślak – stanowisko dyrektora Zespołu Szkół 

Zawodowych nr 1 im. Obrońców Westerplatte w Zduńskiej Woli, 

- panu Tomaszowi Siemienkowiczowi – stanowisko dyrektora I Liceum 

Ogólnokształcącego im. Kazimierza Wielkiego w Zduńskiej Woli, 

- panu Ireneuszowi Stasiakowi – stanowisko dyrektora Zespołu Szkół 

Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Wojsławicach, 

- panu Grzegorzowi Stasiakowi – stanowisko dyrektora Centrum Kształcenia 
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Ustawicznego w Zduńskiej Woli. 

Podczas dzisiejszej sesji chcemy uroczyście wręczyć dyrektorom 

nominacje. 

3. W dniach 22 i 23 sierpnia br. w siedzibie Starostwa Powiatowego odbyły się 

postępowania egzaminacyjne na stopień nauczyciela mianowanego. 

Egzaminy zdało czternastu nauczycieli ze szkół podległych powiatowi 

zduńskowolskiemu. W dniu dzisiejszym nauczyciele złożą uroczyste 

ślubowanie i odbiorą akty nadania stopnia awansu zawodowego.  

4.  W okresie wakacyjnym dokonano naboru do klas pierwszych szkół 

ponadgimnazjalnych oraz ponadpodstawowych. Po szkole podstawowej  

uruchomiono 23 oddziały, do których przyjęto aktualnie 733 uczniów. Po 

gimnazjum uruchomionych zostało 21 oddziałów klas pierwszych, do 

których przyjęto 717 uczniów.  

Ochrona środowiska  

W dniu 30 sierpnia 2019 r. zgodnie z podpisanym porozumieniem pomiędzy 

Starostwem Powiatowym, Urzędem Miasta Zduńska Wola i firmą KAPITECH Sp z o.o. 

rozpocznie się w ramach projektu Pol. Air 2 montaż czynników jakości powietrza na 

budynkach oświatowych będących w gestii Urzędu Miasta i Starostwa Powiatowego. 

  

 Zduńska Wola w 2018 r. znalazła się na 34 miejscu najbardziej 

zanieczyszczonych miast Europy według Światowej Organizacji Zdrowia. Z tego 

powodu zostanie stworzona sieć punktów pomiarowych jakości powietrza, które 

dostarczą informacje o najbardziej zanieczyszczonych miejscach.  

 

Ustalone lokalizacje czynników pomiarowych 

1. Miejski Dom Kultury, Zduńskowolski Centrum Integracji Ratusz (parametry 

meteorologiczne), pl. Wolności 26,  

2. Szkoła Podstawowa nr 6 im. Mikołaja Kopernika, ul. Złota 67,  

3. Szkoła Podstawowa nr 7 im. Władysława Broniewskiego, ul. Wodna 32,  

4. Publiczne Przedszkole nr 6 z Oddziałami Integracyjnymi, ul. Żytnia 19/23,  

5. Wspólnota Lokalna Osiedla Nowe Miasto, ul. Świerkowa 65,  

6. Szkoła Podstawowa nr 13 im. Kolejarzy Polskich, ul. 1 Maja 27,  

7. Zespół Szkół im. Kazimierza Kałużewskiego i Juliusza Scylli w Zduńskiej Woli, 

ul. Okrzei 11 
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Spotkania i uroczystości: 

4 lipca uczestniczyła w spotkaniu z nauczycielami w Zespole Szkół Rolnicze Centrum 

Kształcenia Ustawicznego w Wojsławicach. Omawialiśmy obecną sytuację szkoły. 

W tym samym dniu brałam także udział w spotkaniu w Urzędzie Marszałkowskim w 

Łodzi, podczas którego padła deklaracja władz województwa dotycząca utworzenia 

portu multimodalnego w Karsznicach. W tej sprawie spotkałam się z marszałkiem 

województwa łódzkiego Grzegorzem Schreiberem, przedstawicielami największych 

spółek PKP i prezydentem Miasta Zduńska Wola. 

 

11 lipca była obecna na I Regionalnym Turnieju „Warsztatowe MOLKYY-wanie” na 

trenie Powiatowego Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego, którego organizatorami 

było min. stowarzyszenie „Tkalnia” oraz Warsztaty Terapii  Zajęciowej w Zduńskiej 

Woli. 

 

12 lipca uczestniczyła w spotkanie w sprawie drzewa przy Piwnej w Zduńskiej Woli, 

którego wycięcia nie chcieli mieszkańcy Zduńskiej Woli. Niestety drzewa nie dało się 

uratować, ale kolejne spotkania w tej sprawie dały asumpt do rozpoczęcia działań 

związanych z wprowadzeniem procedur ochrony i utrzymania zieleni zarówno na 

etapie projektowania jak i realizacji nowych inwestycji.  

  

19 lipca była obecna na międzypowiatowym święcie policji, które zostało 

zorganizowane Powiatowym Międzyszkolny Ośrodku Sportowym Zduńskiej Woli. 

Połączono je z obchodami setnej rocznicy powstania Policji Państwowej. 

Okolicznościowe medale odebrali komendanci powiatowi policji, a awanse otrzymali 

policjanci z jednostek biorących udział w uroczystości. 

 

8 sierpnia wzięła udział w spotkaniu z prezydentem miasta, dyrekcją Polskich Kolei 

Państwowych oraz prezesem nowopowstałej spółki One Cargo, które było pokłosiem 

wizyty w urzędzie marszałkowskim w związku z zamiarem budowy terminala 

multimodalnego w Karsznicach. Kolejne kontakty w tej sprawie zmierzały do ustalenia 

zasad, na jakich powiat zduńskowolski może w zgodzie z obowiązującym prawem 

przekazać ww. spółce dokumenty związane z przygotowaniem tego terminala do 

realizacji, które wytworzone zostały ze  środków powiatu oraz dofinansowania ze 

środków zewnętrznych. Dziś, w dalszej części sesji przedstawimy Państwu projekt 

porozumienia w tej sprawie. 
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W dniu 12 sierpnia wybrała się do Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego,   

w celu rozmowy z obecnie pracującymi tam lekarzami. Omawialiśmy bieżącą sytuację 

szpitala oraz jego przyszłość - w kontekście planów jego modernizacji  

i budowy bloku operacyjnego. 

 

14 sierpnia Powiat Zduńskowolski świętował swoje 20-lecie. Uroczyste spotkanie, 

mogło być zorganizowane nieodpłatnie w pałacu w Pstrokoniach, dzięki gościnności i 

zaproszeniu przez jego właścicielki panią Karolinę i Ewę, którym jeszcze raz 

serdecznie za to dziękuję. Miejsce to nadało niezwykłej oprawy temu wydarzeniu. 

Wśród gości gali byli obecni i wcześniej sprawujący ten urząd samorządowcy, 

przedstawiciele służb mundurowych, jednostek organizacyjnych powiatu oraz wielu 

instytucji działających na naszym terenie. 20-lecie powiatu stało się dobrą 

sposobnością do wyróżnienia statuetkami uznania za zasługi dla rozwoju powiatu 

zduńskowolskiego osób nominowanych do tych wyróżnień przez poszczególne 

samorządy.   

 

W dniach 14 i 15 sierpnia odbyły się Powiatowe Dni patrona Powiatu 

Zduńskowolskiego świętego Maksymiliana Marii Kolbego. 14 sierpnia, w 78. rocznicę 

śmierci świętego, który w niewoli oddał życie za drugiego człowieka w Auschwitz-

Birkenau włączyliśmy się w mszę odpustową w parafii pw. św. Maksymiliana Marii 

Kolbego w Zduńskiej Woli. Natomiast 15 sierpnia, podczas uroczystości przy pomniku 

Marszałka Józefa Piłsudskiego, uczciliśmy 99. rocznicę Bitwy Warszawskiej i 

przypadające w tym dniu Święto Wojska Polskiego.  

Uroczysta Msza Święta odpustu parafialnego ku czci Wniebowziętej Bogarodzicy, w 

roku 125-lecia urodzin i chrztu świętego Maksymiliana oraz 100-lecia jego mszy 

prymicyjnej, odbyła się tuż po uroczystościach, w Bazylice Wniebowzięcia 

Najświętszej Maryi Panny w Zduńskiej Woli. 

 

W dniu 20 sierpnia odbyło się drugie z planowanych spotkań  

z pracownikami naszego szpitala. Tym razem byli to przedstawiciele średniego 

personelu medycznego. Tematyką spotkania była ocena bieżącej sytuacji szpitala oraz 

planów jego modernizacji i związanej z tym reorganizacji pracy. Bardzo dziękuję za 

przekazane mi na nim uwagi. 

Sprawa przyszłości szpitala jest priorytetem. Aby poznać funkcjonowanie tego typu 
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placówki w dniu 22 sierpnia pani starosta pojechała razem  

z przewodniczącą rady nadzorczej do szpitala w Wieruszowie, który jest jednym z 

niewielu szpitali powiatowych osiągających dobre wyniki finansowe na przestrzeni 

ostatnich lat.  

 

W dniu 25 sierpnia uczestniczyła w Gminno–Parafialnych dożynkach w gminie 

Zapolice. To była dobra okazja by podziękować rolnikom za trud ich codziennej pracy, 

podziwiając jednocześnie wieńce dożynkowe prezentowane przez poszczególne 

sołectwa”    

 

Radny Dawid Mazurkiewicz wyraził zaniepokojenie, że porozumienie nie zostało 

podpisane. Pan Marszałek przekazał 40 mln zł na program, z których może być 

zbudowany port multimodalny. Wyraził nadzieję, że to porozumienie zostanie 

podpisane. Rozumie, że samorząd powiatowy ma problemy finansowe, zaciągając 

kolejne kredyty. Jest zaniepokojony tym, że prywatni przedsiębiorcy organizują 

starostwu i pani staroście imprezy. Zapytał  kto partycypował w koszcie organizacji XX-

lecia powiatu, ilu było partnerów, jakie były koszty związane z organizacją imprezy po 

stronie powiatu i partnerów, kto był zaproszony, poprosił o listę zaproszonych gości, 

dlaczego zostało wybrane to miejsce a nie inne, dlaczego w pałacu w Pstrokoniach a 

nie gdzie indziej. Dlaczego nie było przetargu na organizację tej imprezy. Dlaczego 

samorząd nie złożył wniosku do Funduszu Dróg Samorządowych do Pana Wojewody 

(dotyczy ul. Jodłowej, Staszica) termin upłynął 28 sierpnia br.  Czym kierował się 

zarząd, że nie podjął takiej decyzji. Droga od lat 80 nie jest modernizowana i nie będzie 

-bo nie został złożony wniosek. Zarząd przespał temat.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że jeżeli chodzi o port multimodalny po raz 

kolejny podkreśla, że nie można podpisać porozumienia bez zgody rady powiatu. 

Projekt porozumienia zostanie radzie przekazany. Jeżeli chodzi o imprezę, było to XX-

lecie powiatu, chodziło  - by miało ładną oprawę. Imprezę można było zrobić na boisku 

w jakiejś szkole, ponieważ jednak jest lato był zamysł by impreza odbyła się na 

powietrzu. Padła propozycja organizacji tej imprezy przez właścicielki pałacu w 

Pstrokoniach. Udostępniono teren, rozstawiono krzesła, przygotowano dekoracje, nie 

było to na pełny koszt, było to udostępnienie miejsca. Kosz gali: nagłośnie – 1900 zł, 

transport, obsługa sceny, rozstawienie telebimu – 3100 zł, koncert sopranistki 

kosztował - 1200 zł,  statuetki, medale, zaproszenia, ścianka, upominki - 4250 zł, 
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konferansjer – 500 zł, catering, tort i do tortu – razem 14.400 zł.   

Odnośnie niezłożenia wniosku o dofinansowanie – padała sugestia, że zarząd 

przespał temat - nikt niczego nie przespał,  w tym temacie odbywała się niejedna 

dyskusja, również decyzja nie była jednomyślna. Są określone priorytety. Powiat jest 

w określonej sytuacji finansowej. Jest problem z uzyskaniem kredytu. Co świadczy, że 

stopień zadłużenia jest znaczny. Powiększanie go w sytuacji w której wedle starych 

wskaźników wynosiłby  61 % byłoby nieodpowiedzialne.  W sytuacji ważnej, nie można 

się skupić na uprawianiu polityki a na podejmowaniu dobrych pragmatycznych decyzji. 

Premier Morawiecki też uchwalał projekt budżetu, przynajmniej takie są założenia bez 

deficytu, powiat nie może sobie na to pozwolić. Dróg jest wiele.  Każda droga jest 

ważna, którąś trzeba wybrać. Taką wagę ma ulica Jodłowa i ciąg dróg od Staszica do 

1-ego Maja. Koszt tej inwestycji to 20 milionów złotych. Jest realizacja I etapu na 

odcinku Łaska – Świerkowa. Będą podejmowane kolejne kroki, należy jednak 

pamiętać o tym, że każda inwestycja to jest wkład własny. Ten wkład jest również 

potrzebny na budowę szpitala. Są określone decyzje sanepidu i nakładają na szpital 

określone obowiązki.  

Wynik finansowy szpitala mimo, że ujemny (1.200.000,00 koszty amortyzacji – 

2.000.000,00 zł)  to z punktu widzenia ilości sprzętu i kosztów amortyzacji nie mógłby 

być inny. Nie jest to pocieszające. Żaden szpital nie ma takiego zysku, by sfinansować 

zamierzenia inwestycyjne. Były podejmowane próby rozmów z włodarzami gmin, 

zachęcając ich do udziału sfinansowania części kosztów szpitala. Odzew jest nie 

specjalnie satysfakcjonujący. Nie można jednak ciągle oglądać się na innych. 

Inwestycji jest dużo i należy je zakończyć. Na wydatki majątkowe zostało 

zabezpieczone 10-11 mln zł. Mając na uwadze inwestycje rozpoczęte i konieczność 

ich sfinansowania, to na nowe zadania inwestycje pozostaje 4 mln zł. Dlaczego z tych 

środków nie można sfinansować wkładu na ulicę Jodłową. To nie polityka, tylko 

odpowiedzialność za szpital. Są pewne pomysły ale ktoś musi się nad nimi pochylić.  

Na razie zainteresowanie jest niewielkie. Szpital nie są w stanie wypracować takich 

środków. W wydatkach powiatu na kolejne lata jest zapisane 1.400.000,00 po 700 tyś. 

zł na rok 2020 i 2021.Są przeznaczone do sprzedaży działki na ulicy Żeromskiego, 

gdzie planuje się przychód zgodnie z wyceną rzeczoznawcy w wysokości 

2.500.000,00 zł.  To daje 4 mln zł. Potrzeby szpitala są na 10-10,5 mln zł. Te kilka 

milinów zapisane w WPF należy zabezpieczyć na potrzeby szpitala. Decyzja sanepidu 

zakłada, że pewne prace zostaną wykonane w roku 2019 i 2020. Być może, jeżeli 

będzie konkretny plan i zabezpieczane środki to sala operacyjna nie zostanie 
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zamknięta. Dla oszczędności zostały przeprowadzone pewne działania organizacyjne 

między innymi wymiana węzła cieplnego.  

Zarząd podjął decyzję o nie składaniu wniosku, tak by było uczciwie. Następne pytanie 

to która miałaby to być droga: ul. Opiesińska, droga na Piaskach (gdzie wójt złożył 

propozycję dofinansowania) czy ul. Jodłowa. Była także mowa o drodze w Szadku i ul. 

Opiesińskiej. Przy tym stanie dochodów powiat nie jest w stanie uzyskać takich środki. 

Powiat nie ma dochodów własnych, inwestycje realizuje z kredytu. Ma być zaciągnięty 

kredyt, kiedy są problemy z jego uzyskaniem? 

Zaciągnięcie kredytu to jedno a spłata to drugie. To są wydatki bieżące. Również 

oświata się nie spina na grube miliony. Oświata może spowodować, że powiat nie 

wypracuje nadwyżki operacyjnej. Podjęta decyzja jest pragmatyczna i odpowiedzialna.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że  patrzy na Pana Starostę i nie widzi by płakał,           

a rządził tym powiatem przez minione lata. Pani Starosta miała plan, o tym planie 

mówiła, powiedziała, że te pieniądze będą. To nie jest problem mieszkańców i radnych, 

że Pani Starosta nie ma tych pieniędzy i nie umie ich ściągnąć do powiatu. Mieszkańcy 

chcą drogi, płacą podatki i oczekują określonych inwestycji. Ciągle się słyszy, że nic 

się nie da, że jest przeinwestowanie. Za chwilę inwestycje dobiegną końca, które są 

faktycznie wielomilionowe i nadwyrężyły budżet powiatu. Należy jednak patrzeć na 

kolejne lata, bo w kolejnych latach nie będzie realizowane nic. Nie będzie programów, 

skąd zostanie wzięte dofinansowanie. Wniosek złożyć można zawsze. Odnośnie                          

ul. Opiesińskiej racjonalne było składać ten wniosek gdyż uzyskał dużo punktów. W 

tym roku należy skończyć rondo. Pomału kolejnymi etapami do przodu. Jodłowa, 

Staszica od ponad 20 lat nie miały inwestycji.  

Jeżeli samorząd organizuje jakąś imprezę, powinny być powiadomione inne 

podmioty, które byłyby zainteresowane i złożyły ofertę bezpłatnego użyczenia terenu i 

organizację takiej imprezy. Radny poinformował, że ma wątpliwość. Dlaczego było to 

w pałacu w Pstrokoniach, czy inne podmioty o tym wiedziały, czy był ogłoszony 

konkurs na organizację tego typu imprezy.   

 

Radna Joanna Pawłowska zwróciła się do radnego Mazurkiewicza budżet powiatu w 

odrżeniu od budżetu gminy jest tak skonstruowany, że nie za bardzo była by możliwość 

budowania z własnych pieniędzy ulic Staszica, Jodłowej, Świerkowej, Spółdzielczej, 

bez wsparcia z zewnątrz. Jest członkiem komisji WPI i ma wiedzę, że pieniędzy starczy 

jedynie na bieżące utrzymanie. Będzie jeszcze gorzej, powiat nie pobiera podatków, 
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będzie powrót do dystrybucji, zwolnienie osób do 26 roku życia z podatku PIT, wpłynie 

to na samorząd, gminy sobie poradzą a powiat nie.  Była przekonana, że ulice 

Świerkowa, Jodłowa, Staszica, Spółdzielcza były priorytetem. Powyższe ulice były 

zapisane w WPI, kończy się praca nad dokumentacją. Zapytała jaką zarząd powiatu 

ma wizję na kontynuację przebudowy ciągu tych ulic, czy są jakieś daty, pomysły na 

pieniądze. Co dalej? 

 

Starosta Hanna Iwaniuk pan Mazurkiewicz zarzucił, że starosta nie potrafi ściągać 

pieniędzy dla powiatu, pieniędzy się nie ściąga. Powiat nie ma podatków. Dochody 

powiatu są na poziomie marginalnym. Powiat otrzymuje subwencje a na wydatki 

majątkowe zaciąga kredyt. Kredyt musi ktoś chcieć udzielić. Poszukiwane jest 

najlepsze rozwiązanie, by sfinansowanie nastąpiło w jak najlepszych warunkach. Na 

razie nie było większych kosztów.  Dochody to tylko subwencja, w sytuacji gdy wpływy 

są mniejsze, nie tylko dla powiatu, problem będą z tym mieć również inne urzędy, np. 

Urząd Marszałkowski w Łodzi.  Dochody są mniejsze, nie da się tych pieniędzy 

wykroić.  

Odnośnie dni powiatu, powiat szukał miejsca, miał miejsce zbieg okoliczności, zostały 

wybrane Pstrokonie. Gdyby ktoś za to płacił to Pan radny mógłby być podejrzliwy, snuć 

podejrzenia w sytuacji gdyby były 4 obiekty i w każdym należało by zapłać po 1000 

czy po 5000 zł. Co i tak byłoby tanio. Czemu zostało wybrane to miejsce? Był to gest 

osoby. W kościele w Kroczewie trudno zorganizować dwudziestolecie. W kościele w 

Szadku też by nie wypadało. Pałac w Pstrokoniach był jednym z beneficjentów, być 

może Panie czuły się w uprzejmości, po prostu zapytały, trudno było nie przyjąć oferty, 

o czym w ogóle jest rozmowa, w sytuacji gdy powiat nic to nie kosztowało. Na co by 

miał być ogłoszony konkurs, co miałoby być dzięki temu uzyskane. Konkursy, przetargi 

ogłasza się by uzyskać najbardziej korzystne oferty. Odnośnie pytania, które ulice są 

priorytetem, potrzeby są różne. Po to jest WPI, po to były zapytania do gmin, by ten 

plan na ten rok ustalić. Kiedy pojawią się środki, powiat będzie po nie sięgać, mając w 

pamięci ile będzie musiał wydać na wkład własny. Przy ul. Opiesińskiej wkład własny 

nie był 20 % a dofinasowanie 80 tyko na poziomie 70 %, powiat był widoczny w 

dokumentach na stronie ale podpisu Pana Premiera Morawieckiego nie ma. Trzeba 

założyć, że kolejne dofinasowanie pewnie będzie na podobnym poziomie. Nie ma tylko 

potrzeb drogowych a dla każdej drogi znajdzie się argument. Co komisja i co sesja 

wypowiadają się radni z Szadku, jeżeli chodzi o miasto byłby to ulica Opiesińska, jeżeli 

chodzi o Szadek u nich nie ma nic. Trzeba będzie dokonać wyboru. Czy są jakieś daty? 
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W obecnej sytuacji trudno mówić o datach. Dobiega zakończenie 9 miesięcy, nie ma 

pewności jak będzie się wieloletnia prognoza kształtować. Na zarządzie rozpoczyna 

praca nad budżetem, nie będzie łatwo. Powiat nie ma dochodów. Jest jedynie 

subwencja. Drobne wpływy są bez znaczenia. Jest jeszcze edukacja.  

  

Radny Mazurkiewicz zwrócił się do Pani Starosty, że to ona jako starosta miała pomysł 

na rozwój tego powiatu. Więc nie powinna się zasłaniać, że dziś nie można, bo nie ma 

pieniędzy. Dalej zwrócił się do radnej Pawłowskiej, że również jest członkiem komisji 

WPI i jest na bieżąco. Zawnioskował by wypowiedź Pani Starosty znalazła się w 

protokole. Chodzi o pewną transparentność w życiu publicznym. Pani Starosta nie 

zrozumiała pytania i udzieliła innej odpowiedzi. Co do drogi: Nowe Miasto, dróg w 

Gminie Szadek, radny zwrócił się do radnej Sójki dlaczego nie pyta się o drogi w 

Szadku  - tych potrzeb Zarząd Powiatu nie widzi. Poprosił o udzielenie głosu panu 

Kmiecikowi. 

 

Radny Tomasz Filipowski zwrócił się do radnego Mazurkiewicza, że jest osobą 

medialną. Najpierw zwołał konferencję z ulicą Opiesińską, teraz zwołuje z ulicą 

Staszica, Jodłową. Może należy zrobić tylko miasto Zduńska Wola. Na dzień dzisiejszy 

jest mowa tylko o Zduńskiej Woli. Może Szadek jest niewidzialny dla niektórych osób.  

Szadek nie da rady nikogo przegłosować. Staszica 20 mln, gm, Zduńska Wola – 8 mln. 

Szadek nie może się doczekać 2 mln. Czy jest coś dla Szadku i Zapolic. Może na 

najbliższą sesję trzeba przyprowadzić mieszkańców z Szadku.  

 

Radna Joanna Pawłowska przypominała, że jej pytanie dotyczyło tego czy zarząd 

powiatu ma wizję aplikowania o pieniądze na realizację dość kosztownej dokumentacji 

z innych źródeł. Chodzi o lata. Budowa ronda jest początkiem tej inwestycji. Czyli 

można mówić  o kontynuacji. 

 

Radna Ewa Mielczarek- Sójka stwierdziła, że cały czas jest robione wszystko by coś 

w tym Szadku było. Kiedy przyjdzie czas i faktyczna możliwość to będzie się odzywać.  

Zapytała czy Pani Starosta ma wiedzę w sprawie ojca, który był na sesji i mówił, 

że jego dziecko ma przyznane konkretne lekcje w szkole a nie są one prowadzone.  

Pytanie zostało zadane pani dyrektor i czy udzieliła odpowiedzi. 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji Krystyna Niewiadomska poinformowała, że pan złożył 
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tylko pytanie i na to pytanie została mu udzielona odpowiedź. Jeżeli jest problem z 

interpretacją tego zagadnienia, jest prośba by złożył zapytanie na piśmie.  

 

Radny Krzysztof Nowak poinformował, że również jest członkiem Komisji ds. 

opracowania WPI, środków jest mało, jest propozycja by środki podzielić jednakowo 

na wszystkie gminy.  Planowane jest spotkanie z włodarzami gmin i miasta. Jeżeli ktoś 

podejmuje się pracy w zarządzie ponosi jakieś konsekwencje.  

 

Radny Marcin Łabędzki stwierdził, że inwestycji jest na całą kadencję i nie potrzebna 

żadna komisja. Radny nie jest radnym tylko swojej miejscowości ale całego powiatu 

nawet najmniejszego jakim jest Gmina Zapolice i największego jakim jest Miasto 

Zduńska Wola. Na terenie miasta jest zaplanowanych inwestycji na około 30 mln, i w 

gminie Szadek na około 6 mln zł. i perspektywa tylko czterech lat. Można zrobić tyko 

ul. Jodłową Staszica a w pozostałych gminach nic, ale czy to będzie uczciwe i 

odpowiedzialne. Komisja dokonała objazdu wszystkich dróg. Na 200 km dróg jest 

wykonanych 100. Większość dróg wykonano w ostatnich dwóch kadencjach bo były 

środki unijne. Nie wszystkie drogi się kwalifikowały ale też trzeba je zrobić.   Na 

inwestycje należy patrzeć z perspektywy całego powiatu. 

 

Radny Krzysztof Nowak zwrócił się do przewodniczącego gminy Zapolice (obecnego 

na sesji), że komisja też pamięta o Zapolicach. 

 

Radna Joanna Pawłowska nawiązała do wypowiedzi radnego Krzysztofa Nowaka 

Komisja WPI nie ustaliła, że wszystkie gminy otrzymają pieniądze po równo. Pan 

Nowak jest zwolennikiem zaproponowanego przez Burmistrza sposobu współpracy z 

gminami ale jeszcze żadne decyzje nie zapadły. Nigdzie to nie jest zapisane. Jest to 

tylko propozycja. Poprosiła o informację w sprawie wizji związanej z przebudową ciągu 

ulic: Świerkowa, Jodłowa, Staszica, Spółdzielcza.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że dyskusja toczy się o to: dlaczego zarząd nie 

podjął decyzji o składaniu wniosku. Jeżeli wniosek nie zostanie złożony to pieniędzy 

nie będzie. Jak można być odpowiedzialnym za powiat rezygnując z dofinansowań. Z 

góry zakłada się, że tych pieniędzy nie będzie. Rozumie, że tym zdaniem Pani Starosta 

poddała się do dymisji.  
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Radny Tomasz Półgrabia samo złożenie wniosku nie jest równoznaczne z uzyskaniem 

dofinansowania. Trzeba mieć świadomość, że inne powiaty również składają wnioski. 

Osobiście jest za składaniem wniosków, bo zwiększa to  szanse na uzyskanie środków.  

 

Radny Krzysztof Nowak stwierdził, że nawet jeżeli podział środków „po równo” jest 

tylko propozycją, to dotyczy ona również gm. Zapolice. 

 

Radny Tomasz Filipowski przypomniał, że w poprzedniej kadencji Szadek uzyskał 1,5 

mln. Gmina Zduńska Wola i Zapolice otrzymali „Dolinę Rzeki Warty” -  13 mln. Jeżeli 

na Staszica pójdzie 20 mln, nikt nie dostanie grosza. Co dla tych gmin małych? 

 

Radny Miasta Dariusz Kmiecik poinformował, że przez 10 lat na osiedlu Nowe Miasto 

słyszał obietnice Pana Starosty, dziś zastępcy, Członków Zarządu, dziś Pani Starosta, 

że ta droga będzie budowana. W roku 2017 były konsultowane wjazdy, padały 

deklaracje że w roku 2018 w pierwszym etapie zostaną wykonane ulice Łaska, 

Świerkowa, Jodłowa: w drugim etapie Staszica, Spółdzielcza. Rozumie, że koszty 

przewyższyły tą drogę, trzeba było zrobić 4 etapy ale ciągłość inwestycji powinna 

zostać zachowana. Brak tej inwestycji blokuje rozwój tego osiedla. Nie ma gdzie 

spuścić wody deszczowej z takich ulic jak Jałowcowa, Iglasta, Dębowa. Te ulice muszą 

spłynąć do ulicy Jodłowej. Rozumie pozostałe gminy ale każdy radny będzie walczył                  

o swoją ulicę. Jak można nie złożyć wniosku z 80 % dofinansowaniem. 

 

Punkt 5 

Powołanie Komisji Uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski do Komisji Uchwał zgłosił: 

1/ Radnego Pawła Mataśkę– Przewodniczący Komisji, 

2/ Radnego Marcina Łabędzkiego  – Członek, 

3/ Radnego Dawida Mazurkiewicza – Członek. 

 

Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie składu komisji.  

Głosowanie: 
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Rada Powiatu 12 głosów za, 2 wstrzymujące się przyjęła powyższy skład Komisji.  

Stanisław Szuster –Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Wstrzymał się  

Paweł Mataśka – Wstrzymał się  

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

 

Punkt 6 

Sprawozdanie niezależnego biegłego rewidenta z badania rocznego  sprawozdania 

finansowego Łódzkiej Agencji Rozwoju Regionalnego S.A. w Łodzi za rok obrotowy 

od 01.01.2018 r. do 31.12.2018 r.   

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Rada Powiatu przyjęła powyższe sprawozdanie.  

 

Punkt 7 

Raport i Opinia z badania rocznego sprawozdania finansowego za rok obrotowy 2018 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp. o.o. w Zduńskiej Woli wraz                                           

z wynikiem finansowym oraz Sprawozdanie Rady Nadzorczej Zduńskowolskiego 

Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Zduńskiej Woli.  

 

Opinie komisji pozytywne.  
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Radny Tomasz Półgrabia zapytał na jakim etapie są prace remontowe w szpitalu. Kiedy 

będą odbiory poszczególnych inwestycji. 

 

Prezes szpitala Janusz Ratajczyk poinformował, że pomieszczenia przygotowane są 

do montażu nowego węzła cieplnego. W tym zakresie szpital współpracuje z miejskimi 

sieciami. Robione jest wszystko by nowy węzeł ruszył w nowym sezonie. Rozpoczęto 

szereg prac, które mają na celu poprawę wizerunku szpitala. Poradnia z ul. 

Opiesińskiej zostanie przeniesiona do budynku starej chirurgii. I piętro tego budynku 

jest praktycznie wyremontowane (sale i łazienki, wykładziny, drzwi).  

Na parterze budynku chirurgii remontowana jest łazienka. Budynek jest stary i pojawia 

się tu niebezpieczeństwo pojawienia się nowych rzeczy np. kanalizacja, która wymaga 

wyrycia całej podłogi. Będzie potrzeba przebudowy rejestracji.  

W głównym budynku szereg pomieszczeń zostało odmalowanych i naprawionych. Jest 

nowa łazienka na oddziale ginekologicznym, wewnętrznym. W planach jest rozebranie 

budynku w którym są przechowywane chemikalia. Planowany jest tam parking. 

Zostanie rozebrany mur od strony ul. Łódzkiej. Teren zostanie uporządkowany.  

Wszystkie te roboty są wykonywane w ramach środków, które szpital otrzymał ze 

Starostwa i z minimalnych środków własnych. Został naprawiony RTG  - koszt naprawy 

to 61 tys. zł.  

 

Radny Tomasz Półgrabia zapytał w jaki sposób szpital będzie się rozliczał z MSC. 

 

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał czy RTG już działa.  

 

Prezes szpitala Janusz Ratajczyk odpowiedział, że część kosztów pokryje MSC za co 

bardzo dziękuje. RTG jest naprawiony, powinien wykonać 100 tyś wyświetleń, 

poprzedni wykonał ich 170 tyś. Koszt naprawy ponad 61 tyś. szpital otrzymał 

deklaracje od zarządu na 35 tys. Wystosował pisma do firm zduńskowolskich bądź był 

osobiście w firmach. Jedna firma dofinansowała szpital w wysokości 4 tyś. zł.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał co w sytuacji gdy nie uda się spełnić zobowiązań 

zawartych w decyzji sanepidu.  

 

Prezes szpitala Janusz Ratajczyk w tej chwili decyzja sanepidu jest formą otwartą. 

Kiedyś może faktycznie dojść do tego, że sale zostaną zamknięte. Póki co są czynne 
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i działają. Na szczęście blok wykazuje się brakiem zakażeń. Dwa lata temu zostały 

wprowadzone ostre procedury dotyczące zachowania czystości. Jest to argument, 

chociaż nie spełnia warunków narzuconych przez ustawę to jednak nie spełnia 

zagrożeń. Trudno powiedzieć do jakiego czasu blok będzie dopuszczalny. Jeżeli 

zostanie pokazane, że szpital jest w stanie dostosować się w jakimś określonym 

przedziale czasowym (np. do 5 lat) to będzie funkcjonał.  

 

Radny Tomasz Półgrabia zapytał, skoro część prac wykonało MSC, czy należy 

rozumieć, że taryfa będzie większa.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał, mając na uwadze, że skład lekarzy jest minimalny, 

co z przechodzeniem na emeryturę, czy prezes jest w stanie uzyskać nowych lekarzy 

do szpitala.  

 

Prezes szpitala Janusz Ratajczyk poinformował, że szpital jest w trakcie negocjacji. 

Decyzja jest do 2020. Trzeba wykazać zmiany. Są prowadzone rozmowy z lekarzami. 

Jest to trudne. Oczekiwania płacowe są coraz wyższe. W niektórych specjalizacjach 

np.: interniści,  ginekologia, geriatria brak lekarzy. Nie powinno być coś takiego jak 

rezydenci a stażyści. Wiele szpitali bierze „tylu ilu wejdzie do pokoju”, bo są za darmo.  

Są lekarze, którzy nie pracują stacjonarnie, a jedynie dyżurują. Ich związek ze 

szpitalem jest żaden. W Niemczech, Francji zatrudnia się lekarzy z Litwy.  Proces 

kształcenia lekarzy trwa 12 lat.  

 

Radna Joanna Pawłowska zapytała o pielęgniarki, czy pielęgniarek i techników 

laboratoryjnych jest wystarczająca ilość.  

 

Prezes Janusz Ratajczyk jeżeli chodzi o pielęgniarki i położne szpital nie ma 

problemów z ewentualnym ich dotrudnieniem.  

 

Rada Powiatu przyjęła powyższe sprawozdanie.  

 

Punkt 8 

Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie nadzoru wodnego                                             

w Zduńskiej Woli, Poddębicach, Łodzi, Sieradzu i Łasku na obszarze Powiatu 

Zduńskowolskiego za 2018 r.  



31 

 

 

Radna Joanna Pawłowska zapytała o odkrywkę w Złoczewie. Powstanie nowej 

odkrywki oznaczałoby konieczność przesiedlenia ok. 3000 osób i około 33 wsi. 

Odkrywka miałaby objąć blisko 6100 ha i działać na terenach czterech gmin: Złoczew, 

Sieradz i Zduńska Wola. Czy  planowana odkrywka nie będzie miała wpływu na 

podziemny poziom wód. Czy i w jaki sposób wody polskie współpracują  z PGE by nie 

dopuścić do tej sytuacji.  

 

Arkadiusz Wardęga Wody Polskie odpowiedział, że te działania są poza 

kompetencjami Wód Polskich,  leżą w gestii Zarządu Gospodarki Wodnej w Poznaniu 

lub Warszawie. Kopalnia niekoniecznie musi mieć wpływ ma pozom wód. Obserwuje 

się obniżony poziom opadów, stąd mniejsza ilość wód gruntowych. 

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Rada Powiatu przyjęła powyższe sprawozdanie.  

 

Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

na kandydata do Powiatowej Społecznej Rady do Spraw Osób Niepełnosprawnych 

przy Staroście Zduńskowolskim.  

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk zaproponowała kandydaturę Pani Elżbiety Andruszkiewicz. 

Rozmawiała z panią Andruszkiewicz, jest jej zgoda. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał czy Pani Andruszkiewicz złożyła oświadczenie               

na piśmie o wyrażeniu zgody na kandydowanie.  

 

Radca prawny Pani Magdalena Szablewska-Gmerek poinformowała, że wskazane 

jest by takie oświadczenie zostało przedstawione w formie pisemnej. 

 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości Magdalena 

Szymczak poinformowała, że jest w posiadaniu sms od pani Andruszkiewicz. 
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Radca prawny Pani Magdalena Szablewska-Gmerek, poinformowała, że obecnie 

dopuszczona jest forma elektroniczna.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że pani Andruszkiewicz powinna być obecna 

na sesji. Chciałby jej zadać kilka pytań. Elektroniczna forma to skan pisma 

przesłanego mailem a nie sms.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz złożył wniosek o zdjęcie punkt z porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowaniem wniosku. 

 

I Głosowanie nad wnioskiem o zdjęcie punktu  9 z porządku obrad. 

Rada Powiatu 5 głosami za, 9 –przeciw powyższy odrzuciła wniosek. 

Stanisław Szuster - Nie 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Paweł Mataśka – Tak  

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Nie 

Tomasz Ziółkowski –Nie 

Marcin Łabędzki - Nie 

Hanna Iwaniuk – Nie 

Wojciech Rychlik – Nie 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Nie 

Jadwiga Ziółkowska - Nie 

Grzegorz Włodarczyk – Nie 

 

Radna Joanna Pawłowska przypomniała, że dopuszczalna jest forma wykonania 

telefonu. W przeszłości taka sytuacja miała już miejsce w radzie powiatu.  

  

Starosta Hanna Iwaniuk zaproponowała wykonanie telefonu do pani Andruszkiewicz.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk w związku z tym, że nie udało się skontaktować z panią 



33 

 

Andruszkiewicz, złożyła wniosek o zdjęcie punku z porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowaniem wniosku. 

II Głosowanie nad wnioskiem o zdjęcie punktu z porządku obrad. 

Rada Powiatu 10 głosami za, 3 wstrzymujące się zdjęła pkt 9 z porządku obrad.  

Stanisław Szuster –Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak  

Paweł Mataśka – Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska –Wstrzymał się  

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki – Wstrzymał się  

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska – Wstrzymał się  

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych i szkół specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu 

Zduńskowolskiego, od 1 września 2019 r.   

 

Opinie komisji pozytywne. 

  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 14 głosów za) podjęła uchwałę nr X/49/19 w 

sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych i szkół 

specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu Zduńskowolskiego, od 1 

września 2019 r.   

Głosowanie: 

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 
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Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Paweł Mataśka - Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

trzyletniego I Liceum Ogólnokształcącego im. Kazimierza Wielkiego w Zduńskiej Woli 

w czteroletnie I Liceum Ogólnokształcące im. Kazimierza Wielkiego                                                  

w Zduńskiej Woli – ED.68.2019.  

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 14 głosów za) podjęła uchwałę nr X/50/19 w 

sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego I Liceum 

Ogólnokształcącego im. Kazimierza Wielkiego w Zduńskiej Woli w czteroletnie I 

Liceum Ogólnokształcące im. Kazimierza Wielkiego                                                                               

w Zduńskiej Woli – ED.68.2019.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały.  

 

Głosowanie: 

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Paweł Mataśka - Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 
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Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

 

Punkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego im. Jana Pawła II 

w Zduńskiej Woli w czteroletnie II Liceum Ogólnokształcące im. Jana Pawła 

II w Zduńskiej Woli - ED.69.2019 .  

 

Opinie komisji pozytywne. 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały.  

Głosowanie: 

Rada Powiatu 13 głosami za, 1 nie głosował podjęła uchwałę nr X/51/19 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego II Liceum 

Ogólnokształcącego im. Jana Pawła II w Zduńskiej Woli w czteroletnie II Liceum 

Ogólnokształcące im. Jana Pawła II w Zduńskiej Woli - ED.69.2019 .  

Stanisław Szuster – Nie głosował.  

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Paweł Mataśka - Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 
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Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

 

 

Punkt 13 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego III Liceum Ogólnokształcącego w Zduńskiej Woli 

w czteroletnie III Liceum Ogólnokształcące w Zduńskiej Woli - ED.70.2019.    

 

Opinie komisji pozytywne.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały.  

 

Głosowanie: 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 14 głosów za) podjęła uchwałę nr X/52/19 w 

sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego III Liceum 

Ogólnokształcącego w Zduńskiej Woli w czteroletnie III Liceum Ogólnokształcące w 

Zduńskiej Woli - ED.70.2019.    

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Paweł Mataśka - Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

 

Punkt 14 



37 

 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego w Wojsławicach                                  

w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w Wojsławicach- ED.71.2019.   

 

Opinie komisji pozytywne.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały.  

 

Głosowanie: 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 14głosów za) podjęła uchwałę nr X/53/19 w 

sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego w Wojsławicach  w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w 

Wojsławicach- ED.71.2019.   

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Paweł Mataśka - Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

 

 

Punkt 15 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 1 w Zduńskiej Woli                                             

w pięcioletnie Technikum nr 1 w Zduńskiej Woli - ED.72.2019.  

 

Opinie komisji pozytywne.  
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Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały.  

 

Głosowanie: 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 14 głosów za) podjęła uchwałę nr X/54/19 w 

sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 

1 w Zduńskiej Woli  w pięcioletnie Technikum nr 1 w Zduńskiej Woli - ED.72.2019. 

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Paweł Mataśka - Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

 

Punkt 16 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 2 w Zduńskiej Woli                                                    

w pięcioletnie Technikum nr 2 w Zduńskiej Woli - ED.73.2019.  

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały.  

 

Głosowanie: 

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 14 głosów za) podjęła uchwałę nr X/55/19 w 

sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 

2 w Zduńskiej Woli  w pięcioletnie Technikum nr 2 w Zduńskiej Woli - ED.73.2019.  



39 

 

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Paweł Mataśka - Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

 

 

Punkt 17 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 3 w Zduńskiej Woli                                                                

w pięcioletnie Technikum nr 3 w Zduńskiej Woli - ED.74.2019. 

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały.  

 

Głosowanie: 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 14 głosów za) podjęła uchwałę nr X/56/19 w 

sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 

3 w Zduńskiej Woli   w pięcioletnie Technikum nr 3 w Zduńskiej Woli - ED.74.2019. 

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Paweł Mataśka - Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 
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Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

 

Punkt 18 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum w Wojsławicach w pięcioletnie 

Technikum w Wojsławicach - ED.75.2019. 

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały.  

 

Głosowanie: 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 14 głosów za) podjęła uchwałę nr X/57/19 w 

sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum w 

Wojsławicach w pięcioletnie Technikum w Wojsławicach - ED.75.2019. 

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Paweł Mataśka - Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 



41 

 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

 

 

Punkt 19 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych                          

w Zduńskiej Woli w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych                                           

w Zduńskiej Woli - ED.76.2019. 

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały.  

Głosowanie: 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 14 głosów za) podjęła uchwałę nr X/58/19 w 

sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zduńskiej Woli w czteroletnie Liceum 

Ogólnokształcące dla Dorosłych w Zduńskiej Woli - ED.76.2019. 

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Paweł Mataśka - Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

 

Punkt 20 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych 
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Zduńskiej Woli w czteroletnie II Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych                                           

w Zduńskiej Woli - ED.77.2019. 

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały.  

Głosowanie: 

Rada Powiatu 13 głosami za, 1 nie głosował podjęła uchwałę nr X/59/19 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego II Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych Zduńskiej Woli w czteroletnie II Liceum 

Ogólnokształcące dla Dorosłych w Zduńskiej Woli - ED.77.2019. 

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Paweł Mataśka – Nie głosował 

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

 

 

Punkt 21 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwalę nr XXXVIII/92/09 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 25 września 2009 r.  sprawie zasad rozliczania  

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których 

ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego oraz 

zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze i zasad 

zwalniania od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
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zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych prowadzonych bezpośrednio z 

uczniami lub wychowankami albo na ich rzecz, nauczycieli zatrudnionych w pełnym 

wymiarze zajęć oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela, w tym również nauczycieli 

szkół zaocznych, nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki 

określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin, 

pedagogów, psychologów, logopedów oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin 

poszczególnych zajęć  w kształceniu zaocznym w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Zduńskowolski - ED.78.2019.  

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały.  

 

Głosowanie: 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 14 głosów za) podjęła uchwałę nr X/60/19 

zmieniająca Uchwalę nr XXXVIII/92/09 Rady Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 25 

września 2009 r.  sprawie zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych 

okresach roku szkolnego oraz zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko 

kierownicze i zasad zwalniania od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych prowadzonych 

bezpośrednio z uczniami lub wychowankami albo na ich rzecz, nauczycieli 

zatrudnionych w pełnym wymiarze zajęć oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela, 

w tym również nauczycieli szkół zaocznych, nauczycieli realizujących w ramach 

stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym 

obowiązkowym wymiarze godzin, pedagogów, psychologów, logopedów oraz zasad 

zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć  w kształceniu zaocznym w 

szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Zduńskowolski - 

ED.78.2019.  

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 
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Paweł Mataśka - Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

 

Punkt 22 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 

powiat zduńskowolski.  

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poinformował, że do rady wpłynęło pismo                      

z Poradni Psychologiczno -Pedagogicznej w sprawie podniesienia dodatków. Trwają 

prace nad tym problemem. 

 

Radna Joanna Pawłowska zapytała, czy wiadomo o jaką kwotę zwiększy się 

subwencja z wyrównaniem za 3 miesiące 2019 r.  

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że nie będzie wzrostu subwencji 

oświatowej. Obciążony zostanie budżet powiatu zduńskowolskiego. Będzie mniej 

środków na inne zadania. Pogląd rządu jest zdania, że samorządy mają 

współfinansować oświatę.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały.  

Głosowanie: 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 14 głosów za) podjęła uchwałę nr X/61/19 

zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez powiat zduńskowolski.  
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Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Paweł Mataśka - Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

 

Punkt 23 

Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad wnoszenia obywatelskich inicjatyw 

uchwałodawczych. 

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały.  

 

Głosowanie: 

Rada Powiatu  13 głosami za,1 wstrzymał się podjęła uchwałę nr X/62/19 w sprawie 

szczegółowych zasad wnoszenia obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych. 

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Wstrzymał się 

Paweł Mataśka - Tak 

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 
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Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

 

Punkt 24 

Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/21/18 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2019–2040 - 

FK.16/19.   

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały.  

Głosowanie: 

Rada Powiatu (11 głosami za, 3 wstrzymujące) podjęła uchwałę nr X/63/19 

zmieniająca UCHWAŁĘ NR III/21/18 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2019–2040 - FK.16/19.   

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Wstrzymał się  

Paweł Mataśka – Wstrzymał się  

Zbigniew Piotrowski – Wstrzymał się  

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

 

Punkt 25 

Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/22/18 w sprawie uchwalenia budżetu 
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na rok 2019 – FK.17/19.   

 

Opinie komisji pozytywne.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały.  

 

Głosowanie: 

Rada Powiatu (12 głosami za, 2 wstrzymujące się) podjęła uchwałę nr X/64/19 

zmieniająca UCHWAŁĘ NR III/22/18 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2019 – 

FK.17/19.   

Stanisław Szuster - Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Wstrzymał się  

Paweł Mataśka – Wstrzymał się  

Zbigniew Piotrowski - Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

 

Punkt 26 

Interpelacje i zapytania Radnych.   

 

Radny Zbigniew Piotrowski złożył interpelacje: 

1/ w sprawie terminu oddania „łącznika” do eksploatacji. Proszę o przedstawienie na 

piśmie harmonogramów (ksero) wykonania tzw. „łącznika drogi woj. Nr 482 z drogą 

krajową S8. Szczególnie proszę o pierwotny  I harmonogram z pierwszej umowy.  

Wyszczególnienie w wykazie wszystkich umów wraz z aneksami według 

następującego wykazu: 

a) umowa z dnia, b) data podpisania, c) data rozpoczęcia i zakończenia inwestycji,                      

d) koszt inwestycji z umową. 
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Dodatkowo w opisie zaznaczyć co było podstawą przesunięcia terminów oddania do 

użytku, podpisania dodatkowych umów (aneksów). Wykaz zgłoszonych roszczeń 

(sumy roszczeń) i wykonawcy. Kary umowne za niewłaściwe lub nieuprawnione 

zmiany wykonawcze, oraz przekroczone terminy. Przedstawić ostateczną datę 

oddania do użytku (termin z umowy). Dane ww. przedstawić radnym wg. wyrażonej 

woli.  

2/ projektu i wykonania przebudowy ul. Łaskiej na odcinku d Orione do ul. Łodzkiej. 

Przedstawić koszt wykonania projektu, terminy oddania do użytku i harmonogramy, 

aneksy (dokumenty ksero lub dokumenty w postaci plików pdf. itp. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz złożył zapytanie w sprawie: 

1/ organizacji Gali Jubileuszowej XX-lecia i wykazu wszystkich kosztów związanych                

z organizacją. Ilu było partnerów, kto w jakiej kwocie partycypował i na co, jakie były 

koszty, kto został zaproszony, lista osób zaproszonych, dlaczego odbyła się w Pałacu 

w Pstrokoniach. Czy był przeprowadzony konkurs na organizację tej imprezy, w jaki 

sposób zostało wyłonione miejsce. Jakie koszty ponieśli wykonujący czy wynajmujący.  

2/ dokumenty związane z remontem sali operacyjnej do końca 2019 r. 

Zduńskowolskiego Szpitala plus korespondencja prowadzona z Sanepidem w tej 

kwestii – decyzja, pisma,  protokół kontroli.  

3/ „wypowiedzi Pani Starosty scenopis plus nagranie elektroniczne dyskusji po pkt 4 

Informacja starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji” 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski podjął temat: 

1/ czy jest możliwość umieszczenia znaku „ścieżka rowerowa” Kacza/Łódzka 

2/ czy jest możliwość zmierzenia hałasu wywoływanego przez motorzystów                               

w momencie ruszania (mieszkańcy osiedla Południe mają dość całonocnych hałasów), 

2/ przypomniał o obowiązku przychodzenia na dyżur radnego,  

4/ problem chodnika na ul. Wiejskiej.  

 

Radny Zbigniew Piotrowski poruszył temat palenia gum na parkingu przy „Pogoni”.  

 

Punkt 28 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 
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Radny Zbigniew Piotrowski złożył wniosek w sprawie przekazywania dokumentów 

elektronicznie. Przyjmując, że wszystkie dokumenty przekazywane radnym są  

docelowo skanowane, składam zapytanie: Czy można otrzymywać dokumenty 

sesyjne drogą elektroniczną w ramach istniejącego prawa? Sam deklaruję 

zastosowanie się do tak przekazywanej dokumentacji z wykorzystaniem prywatnego 

komputera. Ci radni, którzy przyjmą taką formę pozyskiwania danych zaoszczędzą 

dużą ilość papieru dla starostwa…” 

 

Radny Tomasz Półgrabia złożył wniosek w sprawie „pisma znak: IT7021.2.13.2019 KS 

podniesienia poziomu bezpieczeństwa pieszych na ul. Granicznej. Ponownie zwracam 

się z prośbą o wykonanie oznakowania oznakowania poziomego wraz z przejściami 

dla pieszych na ul. Granicznej.  

Proszę o zabezpieczenie środków finansowych na to zadanie, gdyż w tej okolicy 

znajduje się Szkoła Podstawowa nr 5 i bezpieczeństwo naszych dzieci jest bezcenne”. 

 

Radna Ewa Mielczarek-Sójka złożyła wniosek w sprawie wyliczenia kosztów  jakie 

samorząd powiatowy poniósł by gdyby dodatek dla nauczycieli za trudne warunki 

pracy został poniesiony z 7 % do 10 % (koszt 3%). 

W chwili obecnej, zgodnie z regulaminem dodatek za trudne warunki pracy został 

określony na poziomie do 20 %. Brak dolnej granicy tego dodatku spowodował, że 

większość nauczycieli ma przyznany dodatek na poziomie 7 % z 20 % możliwych. Są 

jednak tacy nauczyciele, którzy otrzymują ten dodatek w wys. 20 %.  

 

Punkt 27 

Sprawy różne. 

 

Radna Joanna Pawłowska po raz kolejny poprosiła o podanie planów związanych                       

z kontynuacją przebudowy ciągu ulic: Jodłowa, Staszica, Spółdzielcza.  

 

Radna Ewa Mielczarek-Sójka odniosła się do odpowiedzi na zapytanie w sprawie 

odpłatności za dojazdy nauczycieli na nauczanie indywidualne. Odpowiedź jest 

niezadawalająca oraz do odpowiedzi odnośnie projektów organizacyjnych szkół 

podległych starostwu, niektóre projekty, niektórych szkół budzą zdziwienie – chodzi o 

organizację pracy dyrektorów i wicedyrektorów szkół.  
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Starosta Hanna Iwaniuk odniosła się do zapytania radnej Joanny Pawłowskiej, że nie 

odpowiedziała dlatego, że obecnie pracuje Komisja ds. opracowania WPI, kiedy 

komisja skończy pracę, zarząd powiatu podejmie konkretne decyzje.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski nawiązał do pisma Stowarzyszenia Opieki 

Hospicyjnej, zapytał czy zostały w tym kierunku podjęte jakieś kroki.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk nie jest to decyzja zarządu powiatu, rozmawiała ze 

stowarzyszeniem i obiecała, że zostanie wystosowane pismo do NFZ o ponowne 

przeanalizowanie sprawy.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał jak jest rozliczona obecność radnych, którzy 

podpisali listę a następnie nie uczestniczyli w sesji. Ile czasu radny powinien 

uczestniczyć  w sesji. 

 

Radca prawny Magdalena Szablewska - Gmerek poinformowała, że obecność 

radnych potwierdzana jest na liście obecności. Przewodniczący decyduje czy 

opuszczenie sesji jest usprawiedliwione.  

 

Punkt 28 

Zakończenie X sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zakończył posiedzenie  X sesji VI kadencji.  

 

  Przewodniczący 

Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

Piotr Warchlewski 
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Elżbieta Szymczak 

 


